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Burmistrz Miasta Orzesze wysłał pismo do Prezesa
Zarządu CPK

Mariusz Oleś, burmistrz Orzesza wysłał 6 lutego pismo do dr Filipa Czernickiego, Prezesa Zarządu Centralnego Portu
Komunikacyjnego, które jest pokłosiem wtorkowego udziału władz Orzesza w sejmowym posiedzeniu Parlamentarnego
Zespołu ds. Przeskalowanych Inwestycji Publicznych i Przymusowych Wywłaszczeń.

- Chcę żeby przedstawiciele spółki CPK na własne oczy zobaczyli, jakie konsekwencje dla mieszkańców Orzesza wynikają z
ich planów. Podczas sejmowego posiedzenia zaprosiłem Pana Prezesa do Orzesza i zależy mi na jak najszybszym ustaleniu
terminu – mówi Burmistrz Miasta Orzesze.

Treść pisma: "Nawiązując do spotkania i ustaleń w dniu 4 lutego br. na posiedzeniu Parlamentarnego Zespołu ds.
Przeskalowanych Inwestycji Publicznych i Przymusowych Wywłaszczeń proszę o ustalenie dogodnego dla Pana terminu
spotkania z Burmistrzem Miasta Orzesze i władzami miasta. Spotkanie będzie dotyczyć realizacji inwestycji Kolei Dużych
Prędkości w ramach Centralnego Portu Komunikacyjnego na terenie naszego miasta."


